
Kdaj ste se odločili postati zobozdravnica in zakaj? 

Želja, da bi postala zobozdravnica, se je pojavila že relativno zgodaj, v petem razredu 
osnovne šole. Ne vem zakaj, saj nihče od mojih sorodnikov ne opravlja tega poklica.  Želja je 
bila tako močna, da nisem bila nikoli v dvomih, katero šolo naj izberem. 

Kako poteka šolanje za zobozdravnika? 

Po končani gimnaziji se vpišeš na Medicinsko fakulteto in izbereš smer dentalne medicine. 
Šolanje traja šest let. Prva leta so posvečena bolj splošni medicini, v četrtem letniku pa se že 
začne delo s pacienti. Poleg praktičnega dela je tudi veliko teorije, tako da je bilo treba za 
knjigo prebiti kar precej časa. 

Kako poteka Vaš delovni dan? 

Prihodu v službo sledi preoblačenje v uniformo, pogovor z asistentko, pregled kartotek 
naročenih pacientov. Nato po navadi že prihiti prvi pacient in tako se začne: pogovor, 
pregled, popravljanje in zdravljenje zob in ustne votline. Dnevno oskrbiva povprečno petnajst  
ljudi. Če se vmes slučajno pojavi kakšna časovna »luknja«, prelistam kakšno strokovno 
literaturo. 
 
Kaj Vam pri Vašem delu ni všeč? 

Težko rečem, kaj mi pri delu ni všeč, saj to delo res z veseljem opravljam. Največja težava 
zame je boleč hrbet. 

Koliko let delovnih izkušenj  imate? Kje je bila Vaša prva služba? 

Kot zobozdravnica delam enajst let, od tega deset let kot šolska zobozdravnica. Moja prva 
služba je bila v Zdravstvenem domu Ljubljana, v zobni ambulanti na Osnovni šoli dr. Vita 
Kraigherja. 

Kdo so bolj pogumni na zobozdravniškem stolu: dečki ali deklice? 

Mislim, da med dečki in deklicami ni razlik. Vsi so pogumni, če je med nami zaupanje. 

Kam pa Vi kot zobozdravnica hodite k zobozdravniku? 

Zobe mi popravlja kolegica, s katero sva skupaj študirali in ji zaupam. 

Vas je bilo, ko ste bili še majhna deklica, kaj strah zobozdravnika? 

Ja, zelo strah. Res sem imela težave; svojega zobozdravnika sem se tako bala, da sem noč 
pred obiskom zelo slabo spala. Takrat sem si neizmerno želela nežnega in razumevajočega 
zobozdravnika. Zato upam, da se otroci mene ne bojijo tako zelo. 

Vprašanja je pripravila Tara Stermšek, 7.a. 

 


